
  

PROTOKOŁ Nr  LIII/2022 

ze zdalnej sesji  Rady Miasta Szczecinek w dniu 13 października 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych  20 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny 

radny: Jerzy Dudź. 

 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. otwarcie sesji; 

2. uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek od Polskich Kolei Państwowych Spółka 

Akcyjna udziałów w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Szczecinku wraz z udziałami 

w prawie własności znajdującej się na niej zabudowy, w tym m.in. budynku dworca kolejowego; 

3. uchwała w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej numerem 14/111  

w obrębie ewidencyjnym 0019 w Szczecinku; 

4. zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek od Polskich Kolei Państwowych Spółka 

Akcyjna udziałów w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Szczecinku wraz z udziałami  

w prawie własności znajdującej się na niej zabudowy, w tym m.in. budynku dworca kolejowego. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zapytała, jakie konsekwencje finansowe będzie miało dla budżetu Miasta przejęcie Dworca PKP? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 stwierdził, że na tę chwilę nie będzie żadnych konsekwencji finansowych, potem natomiast będzie 

odpowiedzialność za utrzymanie obiektu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zapytała, jaki jest konkretny plan dalszego działania finansowego w związku z przejęciem Dworca PKP 

przez Miasto? 

 

 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses


  

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 to jest drugie pytanie, na pierwsze odpowiedział;  

 będą podejmowane starania o pozyskanie środków zewnętrznych; pozyskano środki z programu „Polski 

Ład”, uzyskano pozwolenie budowlane, po podjęciu przez Radę Miasta proponowanej uchwały, zostanie 

podpisany akt notarialny. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 jej pierwsze pytanie dotyczyło konsekwencji finansowych, a drugie planu finansowego dot. przejęcia 

Dworca PKP oraz jak to będzie dalej realizowane; w dalszej części wypowiedzi Burmistrza otrzymała na te 

pytania odpowiedź; 

 zapytała dodatkowo: czy Burmistrz uważa, że przejęcie obecnie Dworca PKP to dobra decyzja? 

 Dworzec ten pierwotnie wpisany był na rządową listę obiektów typowanych do dofinansowania remontów; 

 teraz to w jakimś stopniu obciąży budżet Miasta. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie jest populistę, żeby przedstawiać wszystko w kolorowych barwach; 

 uważa, że to dobra decyzja, opiera się na opiniach ekspertów i zapewnieniach o pomocy ze strony Poseł 

Na Sejm RP Małgorzaty Golińskiej;  

 to inwestycja wieloletnia, ten Dworzec to jeden z bardziej atrakcyjnych architektonicznie obiektów mieście; 

 uważa, że proponowana forma użytkowania tego obiektu będzie optymalnym rozwiązaniem. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LIII/473/2022  

w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Miasto Szczecinek od Polskich Kolei Państwowych Spółka Akcyjna 

udziałów w prawie użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Szczecinku wraz z udziałami w 

prawie własności znajdującej się na niej zabudowy, w tym m.in. budynku dworca kolejowego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej numerem 14/111  

w obrębie ewidencyjnym 0019 w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr LIII/474/2022  

w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomości oznaczonej numerem 14/111  

w obrębie ewidencyjnym 0019 w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 przypomniała, że sesja zwyczajna w trybie stacjonarnym planowana jest na 27.10.2022 r. na g.9:00; 

 zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 09:17. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                      Katarzyna Dudź 


